

秘書長的話:

各位生化學會會員您好：

很高興在此跟大家宣布，生化學會的生醫年會籌備委員會經過過去幾個月的努力，已經將第32屆生物醫學聯合年會的初版網站 (<http://www.jacbs.org.tw/>) 建立完成，而最終版本的網站也會在近期建立完成，本屆的生醫年會網站將會更容易進行閱讀和操作，敬請期待。第32屆生物醫學聯合年會將於2017年3月25日至3月26日盛大舉辦，本屆的主題為「轉譯醫學」(Translational Medicine)，而且我們很榮幸的邀請到享譽國際的陳垣崇教授(中央研究院生物醫學科學研究所特聘研究員)和張子文教授(免疫功坊股份有限公司創立人及執行長)擔任此次大會主題的演講者，邀請大家踴躍參與。

此外我們熱烈的歡迎各位博士後研究員、博士生和碩士生參與「大會聯合主題口頭論文競賽」的投稿，表現傑出者將會得到豐厚的獎金，第一名、第二名、第三名將獲頒獎狀乙幀及獎金台幣30,000、20,000、10,000元，此外歡迎各位投稿參加生化學會的「口頭論文競賽」或「壁報論文競賽」，「口頭論文競賽」表現優異者第一名、第二名、第三名將獲頒獎狀乙幀及獎金台幣8,000、6,000、3,000元，而參加壁報論文競賽者，我們會從參賽作品中選拔出10%頒發「優秀壁報論文獎」及獎金台幣3,000元，提醒大家投稿的截止日期是2016年12月31日17:00，有興趣的會員請儘早報名，歡迎大家踴躍投稿。

為了增加本屆大會的豐富性，因此本次大會首次在國防醫學大學2樓增設「就業博覽會」(Job Fair)的攤位，以促進學術界與產業界之間的交流，此外也為對於產業界有興趣的博士後研究員或即將畢業的學生們提供一個了解目前業界發展狀況的平台。最後，誠摯地邀請各位會員參加2017年由生化學會主辦的生醫年會，期待與各位在會場相遇。

祝 各位事事順心

張雋曦 老師

Dear colleagues and TSBMB members,

I would like to share a good news with you all that after tremendous efforts made by our TSBMB's 32th Joint Annual Conference of Biomedical Science (JACBS) organizing team in the past few months, a completely re-designed official JACBS website (beta version) that with a more user-friendly interface is already up on the internet <http://www.jacbs.org.tw/> and the fully functioned version of it will also be available in two weeks' time. As you can see on the official JACBS website, the coming conference is scheduled on **25th– 26th March of 2017** and the theme is set to be "**Translational Medicine**". It is also our pleasure to have two of the most internationally renowned scientists, Dr. Yuan-Tsong Chen (Distinguished Research Fellow, Academia Sinica) and Dr. Tse-Wen Chang (Founder and CEO, Immunwork Inc.), accepted as plenary speakers of the conference.

For post-doctoral research fellows and students, I kindly invite you to submit your works and participate in the **thematic research competition (oral presentation)**. The most outstanding presenter will be awarded with a certificate and a cash prize of \$30,000. The second and third one will be awarded with a certificate and a cash prize of \$20,000 and \$10,000, respectively. Students are also welcome to submit their works and participate in our **society TSBMB's research competition (both oral and poster presentation)**. The best oral presenter will be awarded with a cash prize of \$8,000. the runner-up of the oral presentation competition and research poster ranked in the top 10% will be awarded with a cash prize of \$6,000 and \$3,000, respectively. And just a reminder, the deadline of abstract and the related documents submission is **31st December 2016**.

Noticeably, a "**Job Fair**" area will be setup for the first time of JACBS to promote interactions among laboratories from academia and industry with students, post-doctoral fellows and young Principle Investigators for career development. Also unlike previous meetings that only occupied the 1st and 3rd floor of the venue, both **1st, 2nd and 3rd floor of the venue** will be used this time and the above mentioned "Job Fair" will be located on the 2nd floor. For sure, the coming JACBS will be full of fun and excitement and hopefully I can see you all at the meeting.

Wish you all have a nice day

Chun Hei Antonio, Cheung



Dear friends and colleagues,

We are pleased to send you the [1st announcement](#) of the **IUBMB Focused Meeting on "Molecular Aspects of Aging and Longevity"** to be held in **Athens** on **October 16-19, 2017**.

IUBMB Focused Meetings cover "cutting edge science" in Biochemistry and Molecular Biology. We have reserved several slots for lectures and we'll provide few young scientists fellowships.

For more information please visit: <http://www.iubmb2017aging.org>

I look forward seeing you in Athens next October!

Best wishes,

Stathis Gonos, Chairman

Efstathios S. Gonos, Director of Research
IUBMB Executive Committee Member for Congresses and Conferences
National Hellenic Research Foundation
Institute of Biology, Medicinal Chemistry and Biotechnology
48 Vas. Constantinou Ave., Athens 11635, Greece

Tel.: [+30-210-7273756](tel:+302107273756)

Fax: [+30-210-7273677](tel:+302107273677)

E-mail: sgonos@eie.gr

<http://www.eie.gr/nhrf/institutes/ibrb/programmes/molcelageing-en.html>

學術活動

1. [2016 International Conference on Recent Advances in Inflammation](#) (2016/11/11-12)
2. [25th FAOBMB International conference](#) (2016/12/5-7)
3. [International Computer Symposium \(ICS\)](#) (2016/12/15-17)
4. [International Symposium on Immune Diversity and Cancer Therapy Kobe 2017](#) (2017/1/26-28)
5. [IUBMB Focused Meeting on "Emerging Concepts of the Neuronal Cytoskeleton"](#) (2017/4/2-6)
6. [IUBMB Focused Meeting on "Molecular aspects of aging & longevity"](#) (2017/10/16-19)
7. [IUBMB Focused Meeting on "Aminoacyl-tRNA Synthetases in Biology"](#) (2017/10/29-11/2)

徵才資訊

[大專院校及研究機構求才資訊](#)